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Abstract (en)
[origin: ES8406618A1] This invention has as its object an infrared emitter. The case of a remote control device has a cover (14) doubly hinged
around an axis (X-X) around which it can swivel to carry out the push button function that makes possible the activation of an infrared emitter in the
case. The case is also hinged around a movable second axis of articulation (Y-Y) around which it is made to rotate when it is desired to replace the
direct current power source (18) which is attached to the cover (14). The locking and unlocking means for the opening of the case by swivelling of
the cover (14) around the second axis of articulation (Y-Y) consists of the hinge pin (50) of the hinge (42) that defines the first axis of articulation (X-
X) of the cover.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un boîtier émetteur d'ondes infrarouges pour la commande à distance de l'ouverture des portes d'un véhicule automobile. Le
boîtier selon l'invention comprend un couvercle (14) articulé doublement autour d'une part d'un axe (X-X) autour duquel il peut pivoter pour exercer
la fonction de bouton poussoir permettant l'actionnement de l'émetteur et d'autre part autour d'un second axe d'articulation (Y-Y) autour duquel on
le fait pivoter lorsque l'on désire procéder au remplacement de la source d'alimentation en courant continu (18) qui est fixée au couvercle (14). Les
moyens de verrouillage et de déverrouillage de l'ouverture du boîtier par pivotement du couvercle (14) autour du second axe d'articulation (Y-Y) sont
constitués par le gond (50) de la charnière (42) définissant le premier axe d'articulation (X-X) du couvercle.
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